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A hypothetical H-particle

Engel Rozaa)

Stripperwei 1, 5551 ST Valkenswaard, The Netherlands

The concept of a hypothetical particle with a field description as is commonly used for the Higgs particle allows relating quantum physics with general relativity. This results into an expression for the gravitational constant in terms of quantum mechanical parameters. In order to assign a quantitative figure to this expression, the field properties of the hypothetical particle are assigned to the pi-meson, which is regarded as the archetype of a two-body quark assembly. Furthermore it is shown that excited states of the two-body assembly are equivalent with the energetic ground state of the two bodies at reduced spacing. The mass equivalent of the ground state of the pi-meson relative to the mass equivalent of the first excitation appears to correspond with the mass ratio of muons and tauons.

Le concept d'une particule hypothétique dont la description du champ correspond à celle généralement utilisée pour la particule de Higgs, permet d'établir un rapport entre la physique quantique et la relativité générale. Cela conduit à une expression de la constante gravitationnelle en termes de paramètres de mécanique quantique. Afin d'étalonner cette expression dans le but d'obtenir une figure quantitative, les propriétés du champ de la particule hypothétique sont attribuées au pion, qui est considéré comme l'archétype d'une paire quark-antiquark. En outre, il est démontré que les états excités de cette paire ont des équivalents énergétiques de l'état fondamental. L'équivalent massique de l'état fondamental du pion comparé à l'équivalent massique de la première excitation semble correspondre au rapport de masse des muons et des tauons.
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